
FT-10 Foil Machine 
FT-10 accepts paper sheets up to 320mm wide and of any unlimited length.  

As it foils from a toner image, no need for a negative or an expensive metal die.  

Ready-to-use FT-10 produces beautiful flat foil stamping. 

Foil Tech Foil is available in a range of colors and effects, including wallpaper holograms.  

Rolls are available at 305mm wide or specific widths can be supplied cut to size.  

To really increase profits, consider our Foil Cutter (FC-80) to save films. 

We also supply clear film for FT-10.  

The image quality is durable from a full color laser printer, compared to offset printing, while is 

permanent, uniform and has a glossy finish.  

Suitable for many applications, certificates, name cards, greeting cards and etc.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Machine Size: 500 (L) x 350 (W)x 220 (H) mm 

Net Weight: 21 kgs 

Packing Size 560 x 580 x 420 (h) mm 

Gross Weight: 24 kgs 

 

Specifications 

Paper Sheet Size: Up to320mm wide 

Feed Method: Manual  

Foil Rolls: 150m or 120m x 305mm wide 

Electrics: 110V or 220 Volts, depends on country 
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FT-10 燙金機 
FT-10 接受任何長度紙張，寬度上限達320mm。   

直接感應碳粉圖文區域並轉印，無須任何負電或昂貴的金屬模具。  

FT-10 收到即可輕鬆上手使用，金箔平貼燙金上有碳粉印刷的紙面。 

Foil Tech Foil 適用各式各色的金箔，包含亮面或霧面。  

金箔卷軸寬度可達305mm 或是 可以提供客制寬度。   

推薦使用 【金箔裁切機】 Foil Cutter (FC-80) 提高效率並節省材料。 

我司亦販售FT-10 適用的金箔卷軸。 

燙金的品質永久單一光滑，不起毛邊的。  

廣泛應用在獎狀、證書、名片、賀卡等。  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

機台尺寸：500 (L) x 350 (W)x 220 (H) mm 

淨重：21 公斤 

包裝尺寸： 560 x 580 x 420 (H) mm 

毛重：24 公斤 

 
特點： 

紙張尺寸：最寬可達320mm 

入紙方式：手送  

金箔卷軸：長度150m 或 120m x 寬度305mm 

電壓：110V 或 220 V, 依使用國適用。 
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